

ليلة العمر

A Celebration of Love



رحلة العمر تبدأ مع ذكرى لا تنسى، حقق حلم العمر مع خبراء رافلز دبي
المتخصصين في إعداد حفلات الزفاف. أرتقي بإحتفال ليلة العمر الي
مستوى خيالي مع إختياراتنا المتعددة للقاعات وخيارات طعام مميزة
وفاخرة، بالإضافة إلى جناح العرسان الراقي على أحدث طراز. مع ضمان
تناغم كل الأختيارات سوياً لتحقيق أجمل الصور.

*Bring your dreams to life with the stylish expertise of Raffles
Dubai's wedding specialist. Take your celebration of love to
another level with our ample choice of venues, elegant dining
options, state-of-the art bridal suite and distinct touches
ensuring that it all comes together beautifully.*



RAFFLES
DUBAI
رافلز دبي






RAFFLES
DUBAI
رافلز دبي

- ~ A dedicated wedding specialist that helps you every step of the way and on the special day
- ~ Complimentary menu and cake tasting for up to four guests
- ~ Customized Raffles Ballroom and foyer set to your requirements
- ~ Choice of bespoke plated, buffet dinner or family style menu inclusive of soft beverages
- ~ Upgrade to Diplomatic Suite with early check-in and late check-out
- ~ 20% off best available room rate for family and friends
- ~ Inclusive of 3-tiered wedding cake
- ~ A Raffles Spa voucher for a couple massage valid for three months from date of issue
- ~ First year anniversary dinner celebration at Solo Restaurant and Bar




Price starting from AED 260 per person,
minimum of 250 guests

Customized packages available for summer

+9714 314 9814 | events.dubai@raffles.com
raffles.com/dubai
   @rafflesdubai

- ~ نلتزم بأن يضمن فريق العمل الإهتمام بأدق التفاصيل من خلال وضع خبراته الغير مسبوقه بين يديك منذ بداية الحدث وحتى نهايته، ليذهلك بذكرى رائعة تدوم طوال العمر
- ~ تذوق مجاني لقائمة الطعام و الكعك لأربعة أشخاص من أسرة العروسين
- ~ قاعة رافلز المميزة مع بهوها المخصص لكل متطلباتكم
- ~ إختيار مآدبة حسب الطلب، بوفيه عشاء أو قائمة نمط الأسرة بالإضافة إلى المشروبات الغازية
- ~ ترقية مجانية إلى الجناح الدبلوماسي مع إمكانية الوصول المبكر والمغادرة المتأخرة
- ~ خصم 20% على أفضل سعر متاح للغرف للعائلة والأصدقاء
- ~ كعكة زفاف من ثلاث طبقات
- ~ قسيمة مساج للزوجين في رافلز سبا سارية لمدة 3 أشهر من تاريخ إصدارها
- ~ حفل عشاء مجاني للذكرى السنوية الأولى في مطعم سولو

تبدأ الأسعار من 260 درهماً للشخص الواحد ،
بحد أدنى 250 ضيفاً
بالإمكان تخصيص العروض لموسم الصيف

+9714 314 9814 | events.dubai@raffles.com
raffles.com/dubai
   @rafflesdubai